
Beste,

Wegens verblijf in het buitenland verzoek ik u onderstaande tekst voor te lezen tijdens de 
raadsvergadering. Notitie lift en luifel Duivendrecht station.

Met vriendelijke groet
Lot Sternheim 
Duivendrecht 
——-

Beste raadsleden,

Aanvullend op de notitie over de lift die aan de achterkant van Duivendrecht 
station komt. Let goed op: dit gaat niet alleen om een lift - er komt namelijk ook 
een luifel. Midden op het prachtig en historische kerkplein. 

Al verschillende malen sinds we de plannen voor lift en luifel ontdekte, hebben 
buurtbewoners en ikzelf aangegeven participatie te verwachten omtrent deze 
plannen. Na veel duwen en trekken was daar dan Eindelijk een aftreksel van 
participatie- namelijk een “ informatie avond”. Het verslag dat de gemeente 
bewoners zou doen toekomen na deze avond was er na 2 maanden nog niet. 
Terwijl gesprekken over vergunningen met Prorail en gemeente gewoon 
doorgingen. En dit klopt natuurlijk niet, want op de informatie avond bleek dat ja 
de lift erg gewild was maar de luifel zeker niet. Want: Het unique historisch 
aangezicht zou er ingrijpend door veranderen. Al eerder had de 
welstandscommissie dit overigens ook al aangegeven, maar dit is in geen enkele 
notitie aan jullie terug te vinden. 

Hoe kan het dan nu, dat na het instemmen van de gemeente (in overleg met mij 
en een andere bewoner op 15 maart) met een participatie traject, waarbij 
bewoners met Prorail (als opdrachtgever) zouden kunnen overleggen, er nu 
ineens een ontwerp ligt. Mét luifel! Zónder enig participatie?

Laat ons als bewoners meedenken, wij gaan graag op zoek naar oplossingen. 
Samen met de gemeente. En met Prorail. Welke volgens de gemeente 
opdrachtgever is. En welke ons al meerdere malen heeft gezegd graag te 
overleggen maar dat participatie via de gemeente moet. Zet de bewoners én de 
uniekheid van het stationsplein niet buitenspel.

Met vriendelijke groet
Lot Sternheim 
Bewonder Duivendrecht 


